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Musikalien Register Nr 9: Digital Transcription and Format
 
Stage 1

All entries are numbered, double checked using two parties, and organized into the following column order: Composer Number, Alphabet, Last Name, First Name, Birth Date, Death Date,  Page, Column, Line, Composition Title, Publisher, Publication Place, Plate number, WGM call numbers. [ Other columns in the database include Works Dedicated to the Archduke, Women Composers, and Composers with Titles]. 

Database numbers are assigned to composer’s names as they first appear in the catalog.  

All entries have been matched with currently available WGM call numbers.
 
Legend
[ ] = editorial addition, suggestion, or correction
{ } = possible correlation with a WGM call number
R = a work dedicated to Archduke Rudolph
W= a work by a woman composer
T =  a work by a composer-aristocrat
// … // = Association for Documentary Editing symbol for ellipsis

Notice: This is not a final version of the transcription, but rather groundwork for future entries. Scholars of Mozart, Haydn, Gluck, etc. may want to consult the WGM hauskatalog containing musical incipits to match unidentified compositions with corresponding call numbers.


Bühne 1

Alle Einträge sind nummeriert, doppelt überprüft und in der folgenden Spaltenreihenfolge angeordnet: Komponistennummer, Alphabet, Nachname, Vorname, Geburtsdatum, Sterbedatum, Seite, Spalte, Zeile, Titel der Komposition, Herausgeber, Ort der Veröffentlichung, Plattennummer, WGM-Signaturen. [Weitere Spalten in der Datenbank umfassen Werke, die dem Erzherzog gewidmet sind, Komponistinnen und Komponisten mit Titeln].

Den Komponistennamen werden Datenbanknummern zugewiesen, wenn sie zum ersten Mal im Katalog erscheinen.

Alle Einträge wurden mit derzeit verfügbaren WGM-Signaturen abgeglichen. 

Legende
[ ] = redaktionelle Ergänzung, Vorschlag oder Korrektur
{ } = mögliche Korrelation mit einer WGM-Signatur
R = ein Werk, das Erzherzog Rudolph gewidmet ist
W= Werk einer Komponistin
T =  Werk eines Komponisten-Aristokraten
// ... // = Symbol der Association for Documentary Editing für Auslassungspunkte

Hinweis: 
Dies ist keine endgültige Version der Transkription, sondern lediglich eine Grundlage für zukünftige Einträge. Kenner von Mozart, Haydn, Gluck usw. möchten möglicherweise den WGM-Hauskatalog mit den musikalischen Incipits konsultieren, um nicht identifizierte Kompositionen den entsprechenden Signaturen zuzuordnen.
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Dedication: 
This database is dedicated to my thesis advisors Nicholas Temperley and John  Simms, to Beethoven scholar Rita Steblin, and to my grandfather Frank Husarik, classical music lover and army medic once stationed in Vienna, Austria.

Hingabe: 
Diese Datenbank ist meinen Doktorvätern Nicholas Temperley und John Simms, der Beethoven-Forscherin Rita Steblin und meinem Großvater Frank Husarik gewidmet, einem Liebhaber klassischer Musik und Armeearzt, der einst in Wien, Österreich, stationiert war.
